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Aan de leden van de Tweede Kamer 
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- 
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Maarten Hijink 
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Onderwerp 

Begrotingsbehandeling JenV 2025 

Ons kenmerk 

VA24-042 

  

Geachte leden van de Tweede Kamer, 

In de week van 19 november bespreekt u de begroting van het ministerie van Justitie en Veiligheid 

voor 2025. Namens de leden van Valente, branchevereniging voor participatie, begeleiding en veilige 

opvang, wil ik de volgende punten onder uw aandacht brengen: 

• Het aantal plekken voor crisisopvang en vervolgopvang van slachtoffers van huiselijk geweld 

moet worden uitgebreid. 

• Voor de forensische zorg in de vorm van beschermd wonen en ambulante begeleiding moet 

in voldoende capaciteit en menskracht voorzien worden. 

Capaciteit opvang slachtoffers huiselijk geweld uitbreiden 

Het verbeteren van de bescherming van slachtoffers van huiselijk geweld moet grote prioriteit 

krijgen. Op dit moment zijn er onvoldoende plekken om vrouwen (en soms ook mannen) op te 

vangen die vluchten voor huiselijk geweld. Elk acht dagen wordt een vrouw in Nederland vermoord 

door een partner of ex-partner. Om de veiligheid en de hulpverlening aan deze vrouwen te 

verbeteren zijn minimaal 30 extra plekken voor crisisopvang en 123 plekken voor vervolgopvang 

noodzakelijk. Deze noodzakelijke uitbreiding blijkt uit een eerste inventarisatie door onze leden. Ook 

is het nodig dat de capaciteit van de ambulante hulpverlening (ter voorkoming van deze vorm van 

opvang) wordt uitgebreid. Met een uitbreiding van de middelen van de decentralisatie-uitkering 

vrouwenopvang van € 20 mln. per jaar kan dat worden gerealiseerd. Alleen door structureel extra te 

investeren in toereikende opvang en ambulante hulpverlening kan een halt worden toegeroepen aan 

het extreme geweld waar vrouwen (vaak met hun kinderen) slachtoffer van zijn. 

Investeren in forensisch beschermd wonen en begeleiding 

Enkele duizenden mensen per jaar krijgen van de strafrechter als onderdeel van hun straf of 

maatregel een periode opgelegd waarin zij verblijven bij en begeleid worden door een aanbieder van 

forensisch beschermd wonen, en onder toezicht staan van de reclassering. In deze periode werken 

deze cliënten aan verder herstel, resocialisatie en weer meedoen in de maatschappij. Dit is een 

effectieve manier om de kans op recidive te verkleinen en de veiligheid in de samenleving te 

vergroten.  

Tegelijkertijd is sprake van een capaciteitsprobleem, zowel in het gevangeniswezen als in de hele 

sector van de forensische zorg (zowel TBS als overige forensische zorg, waaronder het forensisch 
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beschermd wonen). Voor het oplossen van de capaciteitsproblematiek in de keten van forensische 

zorg heeft de staatssecretaris een aantal maatregelen afgekondigd, waaronder uitbreiding van de 

TBS-capaciteit. Deze maatregelen hebben echter pas het beoogde effect als er ook voldoende 

capaciteit is voor de uitstroom en doorstroom naar de overige forensische zorg en de reguliere zorg.  

Wij staan positief tegenover de voorgenomen maatregelen, maar deze kunnen alleen succesvol 

worden uitgevoerd als daarvoor voldoende mensen en middelen structureel beschikbaar zijn. Dit 

betekent dat voldoende capaciteit beschikbaar moet zijn om de instroom op te vangen, inclusief 

voldoende budget om kwaliteit te leveren en voldoende gekwalificeerde medewerkers aan te 

trekken 

Wilt u de staatssecretaris vragen hoe zij ervoor gaat zorgen dat er voldoende capaciteit en kwaliteit 

van zorg komt en overeind blijft om de instroom in forensisch beschermd wonen (o.m. als vervolg op 

TBS) op te kunnen vangen?  

Mocht u vragen hebben met betrekking tot bovenstaande punten, neem dan contact op met 

ondergetekende. Ik wens u een goed begrotingsdebat toe. 

Met vriendelijke groet, 

 

Maarten Hijink  

Directeur vereniging Valente    

 

 

 

 


